
Styrelsemöte 21 oktober 2013

Styrelsens sista ordinarie möte inför stämman avhandlade bland
annat följande frågor:

Stämman  behöver  flyttas  till  21  november  för  att
revisorerna ska få ordentligt med tid för att avsluta
sin granskning.
Arbetet med att ta fram underlag för det nya fibernätet
är avslutat och materialet finns publicerat på hemsidan,
informationsmöte  hålls  den  24  oktober  kl  19  i
Vittraskolans  matsal.
Lekplatsrenoveringen vid gård 6 är försenad men kommer
att starta i början av november.
Vindskivor vid undercentraler och kvartersgård 1 kommer
att bytas ut och målas.
Styrelsen  godkände  årsredovisningen  för  2012/2013.
Överskottet  på  136  266  kr  föreslås  sättas  av  till
underhållsfonden.
Styrelsen  godkände  budgetförslag  för  2012/2014.
Förslaget innebär oförändrad samfällighetsavgift.
Styrelsen fick en genomgång av de omfattande åtgärder
som behöver göras med garagens betongkonstruktioner de
närmaste åren. 
Styrelsen fastställde underhållsplan 2014-2018.

Vicevärd  Lasse  lämnade  sin  sista  vicevärdsrapport  och
styrelsen  tackade  honom  för  allt  arbete  han  lagt  ner  i
föreningen alla dessa år. Lasse kommer naturligtvis också att
avtackas vid stämman och lite mer ordentligt av styrelsen vid
ett senare tillfälle. 

https://zetterlund.org/2013/10/styrelsemote-21-oktober/
http://zetterlund.org/2012/10/styrelsemote-23-oktober/ordforandeklubba/


Vi kommer att presentera den nya vicevärden Johan på hemsidan
inom kort.

Nästa  styrelsemöte  hålls  i  samband  med  stämman  den  21
november.


